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中国体育管理研究
朱学雷1  王东方2  严万军2  石磊3  杜娟1
(1.国家体育总局体育科学研究所,北京  100061;2.广东师范大学体育系,广东佛山  482000;3.河北省体育局科研所,石家庄  050019)
摘要:探讨中国体育管理工作经验,为体育事业的改革与发展提供咨询｡采用文献资料法等分析1949年10月1日以来的中国体育管理状况｡主要结论:中国体育以政府管理为主导;体育项目管理中心等事业单位在体育发展中发挥重要作用;体育社会团体迅速增多等｡建议:坚持建立健全符合中国国情的体育管理体制,充分发挥政府部门､体育事业单位､体育社会团体等在体育管理中的互补作用;进一步注重借助企业等社会力量办体育等｡
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Research on Chinese Sports Management

ZHU Xue-lei1  WANG Dong-fang2  YAN Wan-jun2  SHI Lei3  DU Juan1
(1. China Institute of Sport Science, Beijing 100061; 2.Physical Education Department of Guangdong Normal University, Foshan  482000; 3.Science Research Institute of Hebei Province, 
Shijiazhuang 050019)

Abstract: Through the exploration on working experience of Chinese sports management to supply consultation of the reform and development of sports undertaking.Using the methods of literature and so on to analysis the situation of Chinese sports management since October 1,1949.Main Conclusions: Sports is mainly managed by government in China;Sports management centers and other sports institutions play an important role in the development of sports;The number of sports social groups increases quickly,etc. Suggestions: Insist on establishing and perfecting sports management system that suited to China＇s national conditions; Fully play the complementation of government departments, sports institutions, sports social groups and so on in sports management; Pay a future attention to develop sports undertaking with the help of enterprises and other social forces.
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一律用三线表｡表两边不要串写文字｡表序号用阿拉伯数字,与表题空1格,写在表上方｡

2.4 计量单位
使用法定计量单位｡本刊只使用量值的国际符号,并请注意其大小写｡常用计量单位国际符号如:h(小时)､min(分钟)､s(秒)､m(米)､t(吨)､kg(千克)､L(升)等,均不得使用括号中的中文名称｡用法例: 9平方千米应写作9km2｡
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